
 

Afdelingsbestyrelsen Tingbjerg SAB 
Midtfløjene 16 - 2700 Brønshøj * 3827 9000  E-mail:kah@kab-bolig.dk 

Kontortid: mandag - Torsdag kl. 10.00 - 12.00  
 

 17/11 2022 

 

Referat Bestyrelsesmøde  

onsdag den 16. november 2022  
 

Til stede: Pernille, Tania, Abdallah, Henrik, Katharina, Connie, Warsan Per C og Linda 

Fraværende: Mohamed, Olav og Lena 

 

Dagsorden:   

 

1) Ordstyrer: Katharina 

   2) Godkendelse af referat – oktober 

   3) Øvrige meddelelser fra formanden 

   4) Ordet er dit - arrangement 

   5) Parkering  

   6) Beboerbladet – fremtiden for bladet 

   7) Kassererens meddelelser 

   8) Meddelelser fra nedsatte udvalg 

   9) Nyt fra Bydelsforeningen 

   10) Evt. 

 

 

Ad. 1  Valg af ordstyrer 

 Katharina 

 

Ad. 2 Godkendelse af referat fra oktober 

 Godkendt 

 

Ad 3 Øvrige meddelelser fra formanden 

 

 SABs bestyrelse er indstillet til en bæredygtighedspris. 

 SAB fik desværre ikke prisen. 

 

 Maling af opgange 

 Se punktet under august i kontaktudvalgsreferatet. 

 

 Hundeluftning 

 Der var bred opbakning til Pernilles udkast til hundeluftningsskilt. 

 Enighed om at sætte det ved indgangen til haven.  

 Per spurgte om, hvor mange tilladelser der er givet. 

 

 Møde om gulpladebiler 

 Mødet blev aflyst på grund af afbud fra fsb 

  

 Status på julearrangement 

 SABs del af underholdningen doneres til kulturhuset. Tryllekunstner og julemand. 

  

Ad. 4 Ordet er dit  

 Bl.a. Tania, Per, Henrik og Linda deltager 



 Peter har sagt ja til at køre sodavand, kaffe, te og småkager op til lokalet.  

  

Ad. 5 Parkeringsmøde om P-hus 

Mødet blev afholdt med NREP og Innovater. Parkeringsanlægget bliver for alle i 

Tingbjerg efter først til mølle-princippet. Nummerpladerne registreres på 

ejendomskontoret. 

Der skal være en form for skiltning af antal ledige pladser.  

 Der skal være videoovervågning for at undgå langtidsparkering. 

Driften skal registrere nummerplader. 

Der var en del snak om adgang til lejlighederne, som ikke er udstyret med det vi 

traditionelt forstår ved en opgangsdør. Pernille understregede, at det er privatbyggeri 

og bestyrelsen må bare tage planerne til efterretning.  

 

Ad. 6 Beboerbladet 

Hvor mange læser bladet, hvor mange smider bare bladet ud. 

Der blev stillet forslag om udelukkende at gøre bladet digitalt. 

Bladet ligger på nuværende tidspunkt også digitalt. 

Andre mente, at der stadig er nogen der ønsker et fysisk blad.  

Skal der husstandsomdeles et mærkat, som man så kan sætte på døren, hvis man ikke 

ønsker bladet? 

Der var tilslutning til, at diskussionen bredes ud, så man på næste redaktionsmøde 

kan diskutere hvor meget de enkelte interessenter bruger bladet samt diskutere en 

fremtidig strategi. 

   

Ad. 7 Kassererens meddelelser 

 Der er brugt midler til gaver og møder samt en enkelt bisættelse 

 

Ad. 8 Meddelelser fra nedsatte udvalg 

   

 Legepladser 

 Legeplads 8 i gård i afdeling 1 er helt sikker. 

Der var nogen usikkerhed om, hvor legeplads 7 ligger og legepladsudvalget vil 

derfor samles og undersøge det nærmere. 

Legeplads 5. Det undersøges, hvornår den nærliggende institution bliver bygget, så 

kan lejerne benytte den. 

Der hvor der er dobbelt-rutsjebane erstattes denne af en trampolin. Der hvor der er 

dobbeltgynge skal den ene være en sansegynge.  

 

Ad. 9 Nyt fra Bydelsforeningen 

  NREP vil gerne være med til at betale noget kunst på gavlen – Åkandevej.  

 

Ad. 10 Evt. 

Connie spurgte om det var ok at sætte de gamle huse op. Der er endnu ikke lavet 

tilstrækkeligt med nye huse til kattene. 

 Bestyrelsen gav grønt lys til denne løsning. 

  


